
Protokół Nr I/18
z obrad I sesji Rady Miasta Hajnówka
która odbyła się 20 listopada 2018 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Hajnówka
w godz. 10:00 – 12:50

stan osobowy Rady Miasta – 21
obecnych na sesji – 20

nieobecnych usprawiedliwionych – 1

Radni obecni na posiedzeniu:
1. Bołtryk Marcin
2. Borkowski Maciej 
3. Charytoniuk Jerzy
4. Czurak Adam
5. Dąbrowska Jadwiga
6. Gmiter Mieczysław Stanisław
7. Golonko Sławomir
8. Kot Aniela
9. Kuklik Helena
10. Laszkiewicz Barbara
11. Lewczuk Lucyna
12. Łukaszewicz Małgorzata Justyna
13. Markiewicz Piotr
14. Pietroczuk Walentyna
15. Puch Janusz
16. Rygorowicz Ewa 
17. Tichoniuk Natalia
18. Tomaszuk Grzegorz
19. Tumiel Artur
20. Zaborna Małgorzata Celina

Radny elekt nieobecny usprawiedliwiony:
1. Chomczuk Jan

Lista obecności Radnych Rady Miasta Hajnówka stanowi Załącznik Nr 1.
Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Jerzy Sirak – Burmistrz Miasta Hajnówka
2. Jarosław Grygoruk – Sekretarz Miasta Hajnówka
3. Halina Nowik – Skarbnik Miasta Hajnówka
4. Marzanna Sołtys – Radca Prawny UM
5. Halina Stepaniuk – Biuro Rady Miasta
6. Elżbieta Filipowicz – Biuro Rady Miasta
7. Eugenia Marczuk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Hajnówce
8. Maria Jańczuk – Wiceprzewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Hajnówce
9. Angelina Dubow – Członek Miejskiej Komisji Wyborczej w Hajnówce

                       10. Mieszkaniec Miasta Hajnówka

Obrady sesji  nagrywała  Telewizja  Kablowa Hajnówka.  Transmisja  była  udostępniona  na  żywo
w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Rada Miasta Hajnówka, Transmisje z sesji Rady
Miasta oraz na stronie internetowej Miasta Hajnówka w zakładce Urząd, Aktualności. Nagrania
z obrad  sesji  dostępne  są  pod  linkami  jak  niżej:  http://www.bip.hajnowka.pl/transmisje-z-sesji,
http://www.hajnowka.pl/urzad1/aktualnosci/11338-transmisja-z-i-sesji-rady-miasta-hajnowka.html 

http://www.bip.hajnowka.pl/transmisje-z-sesji
http://www.hajnowka.pl/urzad1/aktualnosci/11338-transmisja-z-i-sesji-rady-miasta-hajnowka.html


Do punktu 1 porządku obrad (00:34:15 – 00:44:10)
Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Szanowni Państwo, zgodnie z art. 1 ust. 2
Regulaminu Miasta  Hajnówka,  który jest  załącznikiem do Statutu  Miasta  Hajnówka,  dzisiejszą
sesję  rozpoczynamy  od  odtworzenia  uroczyście  Hymnu  Rzeczypospolitej.  Proszę  Państwa
o powstanie.

Odtworzenie Hymnu Państwowego Rzeczypospolitej Polskiej

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dziękuję bardzo. Po Hymnie. Szanowni
Państwo, na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym otwieram I sesję samorządu
miasta  Hajnówka  nowej  kadencji.  Szanowni  Państwo,  ustawa  powierzyła  mi  ten  zaszczytny
obowiązek przewodniczenia dzisiejszej sesji, przepraszam, Rady Miasta Hajnówka. Pragnę Państwa
zapewnić, że postaram się przeprowadzić dzisiejszą sesję sprawnie i zgodnie z przepisami prawa.
Informuje również Państwa, że skład Rady Miasta Hajnówka wynosi 21 radnych. Na dzisiejszej
sesji uroczystej Rady Miasta Hajnówka jest 20 radnych, czyli jest odpowiednie kworum do wyboru
ważnych,  przeprowadzenia  ważnych  wyborów,  jak  również  do  pojmowania  uchwał  zgodnych
z przepisami  prawa.  Szanowni  Państwo,  jeśli  Państwo  pozwolicie,  będę  pewnie  wyrazicielem
stanowiska wszystkich Państwa – i Pań, i Panów radnych, jeśli podziękuję mieszkańcom Hajnówki,
wyborcom, którzy oddali głosy na nas, dzięki którym jesteśmy dzisiaj w samorządzie Rady Miasta.
Chciałbym  również  podziękować  wszystkim,  którzy  startowali  w  wyborach,  byli  kandydatami
na radnych, a którzy nie znaleźli się w składzie aktualnej Rady Miasta, ponieważ dzięki również ich
głosom, ich głosom również no tak się ułożyła dzisiaj, tak skład Rady Miasta się ułożył właśnie,
stanowi taki skład, ale dużo zawdzięczamy również tym osobom, które kandydowały z różnych
komitetów i z różnych list do Rady Miasta Hajnówka. Szanowni Państwo, skoro jestem przy głosie,
to  uważam,  że  tą  informację  jestem  również  winny  mieszkańcom  Hajnówki.  Klub  Prawa
i Sprawiedliwości w uzgodnieniu z Przewodniczącym Zarządu Miejskiego Prawa i Sprawiedliwości
Panem Henrykiem Łukaszewiczem, jak również, szanowni Państwo, z parlamentarzystami ziemi
podlaskiej, przedstawił projekt koalicji Radzie Miasta Hajnówki, propozycję koalicji, koalicji, która
przede wszystkim miała jedną zasadę – rozwój miasta Hajnówki, jak również zaspokojenie potrzeb
mieszkańców  Miasta  Hajnówki.  Chciałbym  tutaj  powiedzieć,  że  akurat  ta  koalicja  nie  doszła
do skutku. Propozycje nasze nie zostały przyjęte, w związku z tym ta koncepcja rozwoju miasta
proponowana przez nas nie została zaakceptowana przez koalicję większościową i to jest, uważam,
że ta informacja, no jestem winny tej informacji przekazania jej mieszkańcom Hajnówki. Niemniej
jednak chciałbym tutaj zapewnić, że wszyscy Państwo –  i szanowne Panie, i szanowni Panowie
radni  będziemy  pracowali  na  rzecz  tego  miasta,  na  rzecz  okręgów  wyborczych,  z  których
zostaliśmy  wybrani,  żebyśmy  no  te  pokładane  w  nas  nadzieje  wyborców  spełnili.  Szanowni
Państwo, chciałbym powitać obecnych dzisiaj na dzisiejszej uroczystości Przewodniczącą Komisji
Wyborczej Miejskiej Panią Eugenię Marczuk. Serdecznie witamy.

Oklaski

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Chciałbym  również  powitać  Panią
Skarbnik Urzędu Miasta. Przepraszam, chciałbym również, popełniłem nietakt, przede wszystkim
chciałbym  również  powitać  aktualnego  Burmistrza  Miasta  jak  również  poprzedniego  w  jednej
osobie Pana Jerzego Siraka. Serdecznie witamy.

Oklaski

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – No chciałbym również powitać moją
dawną znajomą Skarbnika Miasta Hajnówka Panią Jańczuk. Serdecznie witam, która jest obecna
również. 



Oklaski

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Witam Sekretarza Urzędu Miasta, witam
wszystkich Państwa, witam Panią Eugenię Ostapczuk – Radcę Prawnego. No i również serdecznie
witam...

Eugenia Marczuk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej – Marzenę Sołtys. Nie Eugenię
Ostapczuk.

Mieczysław Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący Obrad  –  O  to  przepraszam bardzo.  Również
witam niezawodną zawsze Telewizję Kablową Podlasie na czele z Panią Barbarą...

Barbara Woszczenko – Woszczenko.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad –  Woszczenko. Serdecznie witamy.

Oklaski

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Szanowni  Państwo,  przedstawiam
porządek  dzisiejszej  sesji  Rady  Miasta  Hajnówka  opracowaną  przez  Komisarza  Wyborczego
w Białymstoku Panią Jolantę Korwin-Piotrowską. Porządek obrad Państwo otrzymaliście wszyscy,
niemniej jednak ten porządek postaram się Państwu również tutaj przedstawić.

1. Otwarcie sesji.
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze.
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych.
4. Przyjęcie porządku obrad.
5. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka.
6. Wybór zastępców Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka.
7. Wręczenie zaświadczenia o wyborze Burmistrza Miasta Hajnówka.
8. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Miasta Hajnówka.
9. Zamknięcie obrad I sesji.

Do punktu 2 porządku obrad (00:44:10 – 00:52:10)
Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –   Szanowni  Państwo,  zgodnie
z programem aktualnie  poproszę  Panią  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  o  wręczenie  zaświadczeń
o wyborze poszczególnym radnym.

Eugenia  Marczuk  –  Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  –  Szanowni  Państwo.  Jako
Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  mam  ogromny  zaszczyt  wręczyć  Państwu
zaświadczenia o wyborze na radnych do Rady Miasta Hajnówka na najbliższą 5-letnią kadencję
2018-2023. Zanim jednak to nastąpi, pozwólcie, że skieruję do Państwa kilka słów. Szanowni radni,
serdecznie  gratuluję  wyboru,  gratuluję  kredytu  zaufania,  jakim  obdarzyli  Państwa  wyborcy.
Otrzymanie mandatu jest niewątpliwie prestiżem, zadowoleniem, jest zaszczytem, ale jednocześnie
obowiązkiem  i  odpowiedzialnością.  Życzę  Państwu  tej  odpowiedzialności  i  roztropności  przy
sprawowaniu funkcji  radnego Rady Miasta Hajnówka. Życzę,  aby podejmowane przez Państwa
decyzje dobrze służyły zarówno miastu, jak i jego mieszkańcom. Jeszcze raz serdecznie gratuluję
i życzę wszystkiego najlepszego.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dziękuję bardzo.



Oklaski

Eugenia  Marczuk  –  Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  –  Szanowni  Państwo,  przy
wręczaniu  zaświadczeń  przyjęłam  kolejność  alfabetyczną  a  towarzyszyć  mi  będzie
Wiceprzewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Maria Jańczuk. I żeby nie tracić czasu,
poproszę, Pan Bołtryk Marcin. Serdecznie Panu gratuluję. Pan Borkowski Maciej. Zapraszam Pana
serdecznie. Gratuluję. Życzę wszystkiego dobrego. Pan Charytoniuk Jerzy. Zapraszam serdecznie.
Proszę  bardzo.  Gratuluję  serdecznie.  Pan  Chomczuk  Jan.  Nieobecny.  Pan  Czurak  Adam.
Zapraszam. Gratuluję serdecznie. Pani Jadwiga Dąbrowska. Zapraszam. Gratuluję serdecznie. Pan
Gmiter  Mieczysław  Stanisław.  Gratuluję  serdecznie.  Proszę  bardzo.  Pan  Golonko  Sławomir.
Jeszcze  raz  gratuluje  i  życzę  wszystkiego  dobrego.  Pani  Aniela  Kot.  Życzenia  dobrej  zmiany
w oświacie.  Wszystkiego dobrego.  Pani  Helena Kuklik.  Gratuluję  serdecznie.  Pani  Laszkiewicz
Barbara.  Zapraszam.  Gratuluję  serdecznie.  Proszę  bardzo.  Pani  Lewczuk  Lucyna.  Gratuluję
serdecznie. Pani Łukaszewicz Małgorzata Justyna. Wszystkiego dobrego życzę. Pan Markiewicz
Piotr. Zapraszam. Wszystkiego dobrego życzę. Pani Walentyna Pietroczuk. Wszystkiego dobrego.
Gratuluję. Pan Janusz Puch. Zapraszam. Gratuluję serdecznie. Pani Rygorowicz Ewa. Zapraszam.
Gratuluję  serdecznie.  Pani  Tichoniuk  Natalia.  Pan  Grzegorz  Tomaszuk.  Zapraszam serdecznie.
Gratuluję serdecznie, Panie Grzegorzu. Pan Artur Tumiel poproszę. Gratuluję serdecznie. Proszę
bardzo. Pani Zaborna Małgorzata Celina. Zapraszam. Gratuluję serdecznie. Dziękuję.

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Dziękuję  Paniom  za  wręczenie
zaświadczeń radnym.

Do punktu 3 porządku obrad (00:52:10 – 00:54:45)
Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Szanowni Państwo, zgodnie z art.  23
ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radnego, każdy
radny  musi  złożyć  ślubowanie.  Ja  odczytam  treść  ślubowania  i  wtedy  Państwo  złożycie
to ślubowanie.  Chyba  Państwo muszą  powstać.  Proszę  bardzo wszystkich  o  powstanie.  Wierny
Konstytucji i Prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Dodaje się
tutaj  słowo  ślubuję,  ewentualnie  jeśli  Państwo  będą  chcieli,  tak  mi  dopomóż  Bóg.  Ja  będę
odczytywał kolejno nazwiska i Państwo będziecie składali przysięgę. Bołtryk Marcin.

Marcin Bołtryk – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dziękuję. Borkowski Maciej.

Maciej Borkowski – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Charytoniuk Jerzy.

Jerzy Charytoniuk – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Chomczuk  Jan.  Nieobecny.  Czurak
Adam.

Adam Czurak – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dąbrowska Jadwiga.

Jadwiga Dąbrowska – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.



Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Gmiter Mieczysław Stanisław. Ślubuję.
Tak mi dopomóż Bóg. Golonko Sławomir.

Sławomir Golonko – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Kot Aniela.

Aniela Kot – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Kuklik Helena.

Helena Kuklik – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Laszkiewicz Barbara.

Barbara Laszkiewicz – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Lewczuk Lucyna.

Lucyna Lewczuk – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Łukaszewicz Małgorzata Justyna.

Małgorzata Justyna Łukaszewicz – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Markiewicz Piotr.

Piotr Markiewicz – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Pietroczuk Walentyna.

Walentyna Pietroczuk – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Puch Janusz.

Janusz Puch – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Rygorowicz Ewa. 

Ewa Rygorowicz – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Tichoniuk Natalia.

Natalia Tichoniuk – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Tomaszuk Grzegorz.

Grzegorz Tomaszuk – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Tumiel Artur.



Artur Tumiel – Radny – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Zaborna Małgorzata Celina.

Małgorzata Celina Zaborna – Radna – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dziękuję bardzo. Dziękuję za złożenie
ślubowania. Proszę Państwa o zajęcie miejsc.

Do punktu 4 porządku obrad (00:54:45 – 00:55:35)
Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Proszę Państwa, następnie przystępujemy
do przyjęcia porządku obrad. Czy Państwo macie jakieś uwagi do porządku obrad? Czy chcecie
zgłosić  inne punkty dodatkowo do porządku obrad?  Czy też zmienić  kolejność punktów? Jeśli
Państwo macie, proszę bardzo. Jeśli nie, przystępujemy do przegłosowania porządku obrad. Kto jest
za przyjęciem porządku obrad zaproponowanym przez Komisarza Wyborczego? Dziękuję bardzo.
Kto jest przeciw? Nie stwierdzam. Kto się wstrzymał? Nie stwierdzam. Dziękuję bardzo. (za – 20,
przeciw – 0, wstrzymało – 0, w głosowaniu dział wzięło 20 radnych)

Do punktu 5 porządku obrad (00:55:35 – 02:08:55)
Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Zgodnie  z  porządkiem  obrad
przechodzimy do następnego punktu wyboru Przewodniczącego Rady. Rada zgodnie z art. 19 ust. 1
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym wybiera ze swego grona przewodniczącego
bezwzględną większością głosów, czyli połowa obecnych radnych plus 1, w obecności co najmniej
połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. Zgodnie z paragrafem 29 Regulaminu
Rady  Miasta  Hajnówka,  stanowiącym  Załącznik  Nr  2  do  Statutu  Miasta,  głosowanie  tajne
przeprowadza  Komisja  Skrutacyjna  wybrana  na  sesji  spośród  radnych.  Komisja  Skrutacyjna
wybiera Przewodniczącego Komisji. W głosowaniu tajnym radni głosują kartkami do głosowania
opatrzonymi pieczęcią Rady Miasta zgodnie z procedurą podaną przez Przewodniczącego Komisji
Skrutacyjnej  i  przyjętą  przez Radę.  Z głosowania tajnego Komisja  sporządza protokół  i  podaje
go do  wiadomości.  Protokół  wraz  z  kartkami  do  głosowania  dołącza  się  do  protokołu  sesji.
Proponuję, proszę Państwa, przystąpienie do wyboru 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Proponuję
również,  ponieważ  mamy  tutaj  3  ugrupowania,  żeby  po  jednej  osobie  wybrać  z  każdego
ugrupowania. Proszę bardzo o zgłaszanie. Proszę bardzo.

Piotr Markiewicz – Radny – Zgłaszam Panią radną Anielę Kot.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Proszę bardzo. Czy Pani wyraża zgodę? 

Aniela Kot – Radna – Wyrażam.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dziękuję. Proszę bardzo.

Marcin Bołtryk – Radny – Zgłaszam Panią radną Lucynę Lewczuk. 

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Czy Pani wyraża zgodę?

Lucyna Lewczuk – Radna – Wyrażam.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Proszę bardzo.



Małgorzata Justyna Łukaszewicz – Radna – Zgłaszam Pana Macieja Borkowskiego.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Wyraża zgodę?

Maciej Borkowski – Radny – Wyrażam.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Szanowni Państwo, czy są jeszcze jakieś
zgłoszenia? Nie stwierdzam. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto jest za wyborem
Komisji Skrutacyjnej w składzie... Pani Halinko, może Pani odczyta.

Halina Stepaniuk – Biuro Rady Miasta  – Pani Aniela  Kot,  Pani  Lucyna Lewczuk,  Pan Maciej
Borkowski.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Kto jest za? Dziękuję bardzo. Kto jest
przeciw?  Nie  stwierdzam.  Kto  się  wstrzymał  od  głosu?  Również  nie  stwierdzam.  Stwierdzam,
że Komisja Skrutacyjna została wybrana głosami wszystkich radnych, czyli 20 głosami. Dziękuję
bardzo. (za – 20, przeciw – 0, wstrzymało – 0, w głosowaniu dział wzięło 20 radnych) Ogłaszam
10-minutową przerwę a Komisja udaje się na spotkanie, gdzie wybierze Przewodniczącego Rady,
jak  również...  Przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej,  jak  również  przygotuje  karty  do
głosowania. 10-minutowa przerwa. Dziękuję bardzo.

Przerwa w obradach (00:58:40 – 00:01:13:45)

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Uważam, że Komisja się ukonstytuowała.
Proszę Panią Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o zabranie głosu i przedstawienie zasad wyboru
Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka. Proszę bardzo.

Aniela Kot –  Przewodnicząca Komisji  Skrutacyjnej  –  Dziękuję bardzo. Komisja Skrutacyjna w
składzie  Lucyna  Lewczuk,  Maciej  Borkowski  i  Aniela  Kot  ma  zaszczyt  przedstawić  Państwu
Zasady Wyboru Przewodniczącego  Rady Miasta. Miło mi jest dodać, że zostałam wybrana jako
Przewodnicząca i stąd też zabieram głos. Panie Przewodniczący. Panie Burmistrzu. Szanowni radni.
Zasady Wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka. Zgodnie z art. 19 ust. 1 z dnia  8 marca
1990 r. o samorządzie gminnym  rada wybiera ze swego grona przewodniczącego bezwzględną
większością głosów w obecności co najmniej  połowy  ustawowego składu rady,  w głosowaniu
tajnym. 2. Zgodnie z § 29 załącznika nr 2 do Statutu Miasta Hajnówka /Uchwała Nr X/47/07 Rady
Miasta Hajnówka z dnia 27 września 2007 r. w sprawie ustalenia Statutu Miasta Hajnówka/ tajne
głosowanie  przeprowadza  Komisja  Skrutacyjna   wybrana  na  sesji  spośród  radnych.  Komisja
Skrutacyjna  wybiera  przewodniczącego.  3. W  głosowaniu  tajnym  radni  głosują  kartami  do
głosowania  opatrzonymi  pieczęcią  Rady  Miasta  zgodnie  z  procedurą  podaną  przez
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej i przyjętą przez Radę. 4. Zgodnie z § 30 ust. 2 załącznika
nr 2 do Statutu Miasta Hajnówka /Uchwała Nr X/47/07 Rady Miasta Hajnówka z dnia 27 września
2007  r.  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miasta  Hajnówka/  bezwzględna  większość  głosów  ma
miejsce  wówczas,  gdy za  rozstrzygnięciem,  przez  osoby biorące  udział  w głosowaniu,  oddana
została liczba głosów co najmniej  o jeden głos większa od sumy pozostałych ważnie oddanych
głosów przeciw i wstrzymujących się. 5. Karta do głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady
Miasta Hajnówka drukowana jest na papierze koloru białego, jednakowym rodzajem i wielkością
czcionki dla wszystkich kandydatów. 6. Karta do głosowania jest zadrukowana jednostronnie i ma
format A-4. 7. Karta do głosowania w górnej części z lewej  strony jest  opatrzona oznaczeniem
„Wybory  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Hajnówka”,  a  w  środku  w  górnej  części  karty  jest
umieszczony napis  „KARTA DO GŁOSOWANIA w wyborach  Przewodniczącego  Rady Miasta
Hajnówka w dniu 20 listopada 2018 r.”, a poniżej – „Kandydaci na Przewodniczącego Rady Miasta
Hajnówka”.  8. Nazwiska  i imiona  kandydatów  umieszczone  są  na  karcie  do  głosowania  w



kolejności  alfabetycznej.  Przed  nazwiskiem i  imionami  każdego kandydata  umieszczona jest  w
kolejności  liczba  porządkowa a niżej  kratka  przeznaczona  na  oddanie  głosu:  jestem za,  jestem
przeciw,  wstrzymuję  się.  9. Na karcie  do  głosowania  w  jej  dolnej  części  umieszczona  jest
informacja o sposobie głosowania i warunkach ważności głosu oraz po prawej stronie pieczęć Rady
Miasta Hajnówka. 10. Komisja Skrutacyjna rozdaje każdemu radnemu obecnemu na sesji kartę do
głosowania. 11. Komisja Skrutacyjna sprawuje pieczę nad urną, do której każdy radny wrzuca kartę
do głosowania. 12. Podczas głosowania na sali znajduje się parawan umożliwiający radnym tajne
dokonanie  wyboru  kandydata  na  karcie  do  głosowania.  13. Po  przeprowadzeniu  głosowania
Komisja ustala wyniki głosowania i sporządza protokół. Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący
Komisji  Skrutacyjnej  przez  odczytanie  na  sesji.  14. Głosuje  się  poprzez  postawienie  znaku
X w odpowiedniej kratce, zgodnie z informacją zawartą na karcie do głosowania, których wzory
stanowią załącznik do niniejszych zasad. Dziękuję.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, czy
są uwagi do Zasad Wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka? Nie stwierdzam. Nie widzę
żadnych uwag. W związku z tym przystępujemy do przegłosowania zasad i przyjęcia Zasad Wyboru
Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka. Kto jest za przyjęciem zasad przedstawionych przez
Panią Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej? Dziękuję bardzo. Kto jest przeciw? Nie stwierdzam.
Kto się wstrzymał? Nie stwierdzam. Zasady Wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka
Rada przyjęła jednogłośnie.  (za – 20, przeciw – 0, wstrzymało – 0, w głosowaniu dział wzięło
20 radnych) 

Zasady Wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka wraz z  wzorem karty do     głosowania
stanowią Załącznik Nr 2  .

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Proszę  Państwa,  przystępujemy
do następnego  punktu,  zgłaszanie  kandydatów  na Przewodniczącego  Rady  Miasta  Hajnówka.
Proszę bardzo. Proszę.

Jerzy  Charytoniuk  –  Radny  –  Szanowni  radni,  szanowny  Panie  Burmistrzu,  zgłaszam
na Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka Panią Walentynę Pietroczuk. Pani Walentyna była
radną  poprzedniej  kadencji.  Od  19  lat  jest  Naczelnikiem  Wydziału  Promocji  i  Rozwoju
w Starostwie Powiatowym w Hajnówce. Posiada bogate doświadczenie w pozyskiwaniu funduszy
europejskich jak także rozliczania tych funduszy. Ma bogate doświadczenie w pracy samorządowej.
Przez wiele lat kierowała społecznie stowarzyszeniem prowadzącym szkołę muzyczną oraz Lokalną
Organizacją  Turystyczną  Region  Puszczy  Białowieskiej.  Jest  osobą  odpowiedzialną,  rzetelna
i konsekwentną i w moim odczuciu spełnia wszystkie warunki, żeby zostać Przewodniczącym Rady
Miasta Hajnówka.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dziękuję bardzo. Czy Pani wyraża zgodę
na kandydowanie?

Walentyna Pietroczuk – Tak wyrażam.

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Dziękuję.  Czy  są  jeszcze  inne
zgłoszenia? Proszę bardzo.

Maciej Borkowski – Radny – Szanowni Państwo. Drodzy radni, ja również chciałem zaproponować
kandydata na Przewodniczącego Rady Miasta. Zawsze słyszymy z ust Pana Burmistrza, ale i nie
tylko,  że  musimy  to  robić  razem,  wspólnie  dla  miasta,  więc  takim  gestem  potwierdzającym
to byłoby zagłosowanie  na  kandydata  z  innej  opcji  niż  opcja  większościowa.  Chciałem złożyć
kandydaturę  Pana  na  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Pana  Mieczysława  Gmitra,  jako



że doświadczenie w samorządzie wiemy wszyscy, że również posiada dość szerokie.  Jest  osobą
aktywną,  kreatywną,  dyspozycyjną,  bo  to  jest  bardzo  ważne,  aby  Przewodniczący  był
dyspozycyjny,  tak,  miał  czas.  Wiemy,  że  tak  nie  było  w poprzedniej  kadencji,  ale  do tego nie
wracajmy.  Wiemy  również,  że  Pan  Mieczysław  jest  aktywny,  tak,  aktywny  wśród  lokalnych
środowisk, regionalnych, ale i nie tylko, krajowych czy zagranicznych, bo jest osobą ogólnie znaną
wśród nie tylko naszych lokalnych, ale i krajowych polityków. Mogliśmy z tego jako miasto, jako
radni,  mieszkańcy również  skorzystać,  gdybyście  Państwo zechcieli  się  nad  ta  kandydaturą  się
pochylić. Dziękuję uprzejmie.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, sam
muszę  siebie  spytać,  czy  wyrażam  zgodę.  Tak,  wyrażam  zgodę.  Proszę  Państwa,  proponuję
również,  żeby kandydaci na Przewodniczącego Rady Miasta krótko sami siebie zaprezentowali.
Proszę bardzo.

Walentyna Pietroczuk – Radna – Ja rzeczywiście króciutko.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Przepraszam bardzo. Przepraszam. Czy
są jeszcze inne zgłoszenia? Nie stwierdzam, także proszę bardzo.

Walentyna Pietroczuk – Radna – Myślę, że rzeczywiście króciutko, dlatego że kolega radny Jerzy
Charytoniuk powiedział najważniejsze informacje. Ja chciałam tylko dodać, że mam doświadczenie
w samorządzie 19 lat. Może akurat nie w takiej funkcji, niemniej jednak uczestniczyłam w sesjach
Rady Powiatu,  później  Rady Miasta  jako  radna  i  będę  się  starała  swoje  obowiązki  wypełniać
sumiennie, starannie, zgodnie z prawem. Dziękuje bardzo.

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Dziękuję  bardzo.  Jak  nie  wiesz,
co powiedzieć, to najlepiej powiedz prawdę. Szanowni Państwo, zamieszkuję w Hajnówce, tak jak
Państwo  wiecie,  moja  rodzina  od  3  pokoleń  zamieszkuje  w  Hajnówce.  Byłem  pierwszym
Burmistrzem Miasta Hajnówka i aktualnie jestem Przewodniczącym Społecznego Komitetu Obrony
Puszczy  Białowieskiej.  Szanowni  Państwo,  jestem  również  czwartą  kadencję,  no  nie  z  rzędu,
Przewodniczącym Rady PSS Społem w Hajnówce. Szanowni Państwo, ukończony mam Wydział
Prawa i  Administracji  Uniwersytetu  Warszawskiego.  Jestem magistrem administracji.  Szanowni
Państwo, od lat biorę czynny udział, jeśli chodzi o obronę Puszczy Białowieskiej, na konferencjach
w  Sejmie.  Byłem  również  współorganizatorem  2  konferencji  w  Sejmie,  byłem  uczestnikiem
wszystkich konferencji prasowych, byłem również uczestnikiem konferencji prasowej z ramienia
z Ministerstwa Środowiska w Parlamencie Europejskim. Szanowni Państwo, byłem uczestnikiem
2 również  posiedzeń  Trybunału  Sprawiedliwości  w  Luksemburgu  dotyczących  Puszczy
Białowieskiej. Cóż jeszcze o sobie mogę powiedzieć? No mam w każdym bądź razie doświadczenie
jeśli chodzi o przewodniczenie radom, szczególnie jeśli chodzi o te sprawy, jak również mogę tutaj
Państwu powiedzieć taką rzecz, ponieważ tak jak tutaj  przedmówca mój kolega powiedział Pan
radny  Maciej  Borkowski,  no  znam  bardzo  wiele  osób  aktualnie  sprawujących  władzę  w  tym
państwie, także uważam, że mogę bardzo wiele spraw no przynajmniej w jakimś sensie no takim
pozytywnym dla miasta Hajnówka, żeby to miasto weszło z powrotem na drogę rozwoju, a nie
stagnacji.  Uważam,  że  mogę  bardzo  wiele  spraw  załatwić.  Jeśli  Państwo  uznacie,  że  jestem
godnym,  także  decyzję  pozostawiam  Państwu.  Dziękuję  bardzo.  Czy  są  jakieś  pytania
do kandydatów,  szanowni  Państwo?  Nie  ma,  tak?  Szanowni  Państwo,  jeśli  nie  ma  pytań
do kandydatów,  proszę  Komisję  Skrutacyjną  o  przystąpienie  do  pracy  i  przygotowanie  kart
do głosowania. Ogłaszam 10-minutowa przerwę.

Przerwa w obradach (01:27:10 – 01:41:15)

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Szanowni  Państwo,  przystępujemy



do głosowania  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Hajnówka.  Na  sali  pozostają  tylko
i wyłącznie radni. Proszę o wyłączenie kamer, jak również opuszczenie sali...

Aniela Kot – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Przepraszam bardzo, ja bym chciała jeszcze
zabrać  głos,  bo  przed  wejściem  tutaj  nasunęła  nam  się  wątpliwość.  1  z  radnych  poprosił  o
wyjaśnienie, jak ma przebiegać głosowanie, czy mamy oddać 1 głos na 1 kandydata, czy możemy w
2 przypadku, skoro mamy 2 kandydatów, przy 2 nazwisku napisać jestem przeciw, wstrzymuję się?
I teraz ustalmy, nie znam formuły prawnej, jak to wygląda, ale wydaje mi się, że powinien być
tylko 1 głos i 1 krzyżyk na karcie...

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Głosujemy tylko na 1 kandydata i jest
1 krzyżyk tylko na karcie. 

Aniela Kot – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Beż żadnych krzyżyków..

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący obrad – Nie ma innych...

Aniela Kot –  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej –  Przy 2 kandydacie na jestem przeciw czy
wstrzymuję się.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący obrad – Nie ma. Nie ma.

Aniela Kot – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – W takim przypadku głos będzie...

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Tylko na 1 kandydata.

Aniela Kot – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Nieważny. 

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – I tylko 1 krzyżyk.

Aniela  Kot  –  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  –  Dobrze,  dziękuję  bardzo.  Myślę,  że  już
wszystko jasne.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Także dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo.
Proszę o wyłączenie kamer. Proszę Państwa.

Głosowanie tajne
Przerwa w obradach (01:42:35 – 01:57:32)

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Poproszę  Przewodniczącą  Komisji
Skrutacyjnej o odczytanie protokółu z wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka. Proszę
bardzo.

Aniela  Kot  –  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  –  Dziękuję  bardzo.  Protokół  Komisji
Skrutacyjnej  Rady  Miasta  Hajnówka  powołanej  na  I  sesji  w  celu  przeprowadzenia  wyborów
Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka w dniu 20 listopada 2018 roku. Komisja Skrutacyjna
w składzie Kot Aniela – Przewodnicząca Komisji,  Lucyna Lewczuk – Członek Komisji,  Maciej
Borkowski – Członek Komisji stwierdza: W głosowaniu udział wzięło 20 radnych, głosów ważnych
oddano  20,  nieważnych  nie  było.  Kandydat  Gmiter  Mieczysław  Stanisław  otrzymał  4  głosy
za. Głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Kandydatka Pietroczuk Walentyna otrzymała
16 głosów  za.  Głosów  przeciw  i wstrzymujących  się  nie  było.  Przewodniczącym  Rady  Miasta
Hajnówka została Pani Walentyna Pietroczuk. Na tym protokół zakończono. Podpisano Komisja



Skrutacyjna  Aniela  Kot,  Lucyna  Lewczuk,  Maciej  Borkowski.  Karty  z  przeprowadzonego
głosowania stanowią załącznik do przeczytanego przeze mnie przed chwilą  protokołu.  Dziękuję
bardzo.

Oklaski

Protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Miasta Hajnówka powołanej na I sesji w celu przeprowadzenia
wyborów Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka w dniu 20 listopada 2018 roku wraz z kartami
do głosowania stanowi Załącznik Nr 3.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący obrad – Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, żeby
formalności się stało zadość, musimy podjąć stosowną uchwałę o wyborze Przewodniczącego Rady
Miasta Hajnówka.  Uchwała Nr 1 Rady Miasta Hajnówka z dnia 20 listopada 2018 r. w sprawie
stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka. Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994, poz. 1000, poz.1349,
poz. 1432)  oraz w oparciu o protokół Komisji Skrutacyjnej Rada Miasta uchwala, co następuje:
§ 1. Stwierdza się wybór Przewodniczącego Rady Miasta  Hajnówka Pani Pietroczuk Walentyny
na Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka. § 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia,
czyli z dniem dzisiejszym. Podpis Przewodniczący Obrad Mieczysław Stanisław Gmiter. Dziękuję
bardzo. Gratuluję Pani Przewodniczącej i proszę o dalsze prowadzenie obrad I sesji Rady Miasta.

Z sali – Jeszcze głosowanie.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Przepraszam bardzo, jeszcze głosowanie.
Proszę Państwa, przegłosujemy teraz uchwałę. Kto jest za przyjęciem uchwały? Dziękuję bardzo.
Kto  jest  przeciw?  Nie  stwierdzam.  Kto  się  wstrzymał?  Również  nie  stwierdzam,  2  osoby
wstrzymujące się. Dziękuję bardzo.

Aniela  Kot  – Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  –  Proszę  Państwa,  prosimy wypełnić  karty
do głosowania i...

Halina  Stepaniuk  –  Biuro  Rady  Miasta  Hajnówka  –   Tak,  i  my  zaraz  zbierzemy,  Pan
Przewodniczący odczyta kto głosował za, kto był przeciw, kto się wstrzymał.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Przewodniczący Obrad – Każdy wypełnia karty do głosowania
i później odczytamy wyniki jeśli chodzi o podjętą uchwałę. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo,
za głosowało:  17  osób,  3  osoby  się  wstrzymały  i  tak:  Bołtryk  Marcin  za,  Borkowski  Maciej
wstrzymał się od głosu, Charytoniuk Jerzy za, Adam Czurak za, Dąbrowska Jadwiga za, Gmiter
Mieczysław Stanisław za, Golonko Sławomir za, Kot Aniela za, Kuklik Helena za, Łukaszewicz
Barbara  za,  Lewczuk  Lucyna...  Laszkiewicz  Barbara  przepraszam  za,  Lewczuk  Lucyna  za,
Łukaszewicz  Małgorzata  Justyna  wstrzymała  się  od  głosu,  Markiewicz  Piotr  za,  Pietroczuk
Walentyna za, Puc Janusz za, Puch przepraszam Janusz za, Rygorowicz Ewa za, Tichoniuk Natalia
za, Tomaszuk Grzegorz za, Tumiel Artur za, Zaborna Małgorzata Celina wstrzymała się od głosu.
Także uchwała została podjęta. 17 głosów za, 3 wstrzymujące się. Dziękuję bardzo.

------------------------------------
WYNIKI GŁOSOWANIA Uchwały Nr I/1/18 Rady Miasta Hajnówka z dnia 20 listopada 2018 r.
w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka
Uchwała została przyjęta przy 17 głosach za, głosów przeciw nie było, 3 wstrzymujących. 
W sesji uczestniczyło 20 radnych, w głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Za  głosowali  radni:  Marcin  Bołtryk,  Jerzy  Charytoniuk,  Adam  Czurak,  Jadwiga  Dąbrowska,
Mieczysław  Stanisław  Gmiter,  Sławomir  Golonko,  Aniela  Kot,  Helena  Kuklik,  Barbara



Laszkiewicz,  Lucyna  Lewczuk,  Piotr  Markiewicz,  Walentyna  Pietroczuk,  Janusz  Puch,  Ewa
Rygorowicz, Natalia Tichoniuk, Grzegorz Tomaszuk, Artur Tumiel.
Przeciw głosowali: nie było głosów przeciw
Wstrzymali się od głosu: Maciej Borkowski, Małgorzata Justyna Łukaszewicz, Małgorzata Celina
Zaborna.
------------------------------------

Karty do głosowania jawnego na I sesji Rady Miasta Hajnówka w dniu 20 listopada 2018 r. nad
projektem  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Hajnówka
w     ilości 20 szt. stanowią Załącznik Nr 4.

Uchwała Nr I/1/18 Rady Miasta Hajnówka z dnia 20 listopada 2018 r. w sprawie stwierdzenia
wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Hajnówka stanowi Załącznik Nr 5.

Mieczysław  Stanisław  Gmiter  –  Przewodniczący  Obrad  –  Zapraszam  Panią  Przewodniczącą
do dalszego  prowadzenia  obrad  I  sesji  rady  gminy  Hajnówka.  Gratuluję.  Życzę  wszystkiego
najlepszego. 

Walentyna  Pietroczuk  –  Przewodniczący  Rady  –  Szanowni  Państwo  radni,  Panie  Burmistrzu,
Szanowni  Zebrani  i  Mieszkańcy Miasta  Hajnówka,  jest  mi  niezmiernie  miło,  że  obdarzyliście
Państwo radni  zaufaniem i  wybraliście  moją osobę na pełnienie  funkcji  Przewodniczącej  Rady
Miasta  Hajnówka.  Postaram  się  pełnić  swoje  obowiązki,  tak  jak  powiedziałam,  z  należytą
starannością, zgodnie z prawem. To jest dla mnie zaszczyt ogromny ale też i odpowiedzialność w
pracy na  rzecz  miasta,  na  rzecz  samorządu miasta  Hajnówka.  Liczę  na  współpracę  wszystkich
radnych, Pana Burmistrza, jego współpracowników, jak również wszystkich mieszkańców miasta
Hajnówka. Jeszce raz dziękuję za poparcie,  za wybranie mnie na Przewodniczącą Rady Miasta
Hajnówka.

Oklaski

Do punktu 6 porządku obrad (02:08:55 – 03:14:20)
Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – No i proszę Państwa, zabieramy się do, zabieram
się  do  pracy.  Będę  miała  przyjemność  prowadzenia  dalszej  części  obrad  I  sesji  Rady  Miasta
Hajnówka i  kolejny punkt porządku obrad to wybór zastępców przewodniczącego Rady Miasta
Hajnówka. Chciałabym zapytać radnych, czy jesteście Państwo za tym, żeby Komisja Skrutacyjna,
wybrana  na  dzisiejszym  posiedzeniu,  pełniła  dalej  swoje  obowiązki  przy  wyborze
wiceprzewodniczących? Kto jest za moją propozycją, za taką propozycją? Kto jest przeciw? Kto się
wstrzymał?  Dziękuję  bardzo.  Jednomyślnie,  jednogłośnie  Rada  Miasta,  radni  miasta  Hajnówka
podjęli decyzję o tym, że Komisja Skrutacyjna pozostaje na dalszym naszym posiedzeniu w takim
samym składzie (za – 20, przeciw – 0, wstrzymało – 0, w głosowaniu dział wzięło 20 radnych)
i proszę  w  takiej  sytuacji  Panią  Przewodniczącą  i wszystkich  członków  Komisji  Skrutacyjnej
o przygotowanie  zasad  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  Hajnówki,  Hajnówka
i ogłaszam 5-minutową przerwę

Przerwa w obradach (02:10:35 – 02:22:55)

Walentyna  Pietroczuk  –  Przewodniczący  Rady  –  Szanowni  Państwo,  wznawiamy  obrady  po
przerwie.  Bardzo  proszę  Komisję  Skrutacyjną  o  przedstawienie  zasad  wyboru  i  wzoru  karty
do głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Hajnówka.

Aniela  Kot  –  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  –  Dziękuję  bardzo,  podaję  zasady wyboru



Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Hajnówka. 1. Zgodnie z art. 19 ust. 1 z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie  gminnym  Rada  wybiera  ze  swego  grona  wiceprzewodniczącego  bezwzględną
większością  głosów w obecności  co najmniej  połowy ustawowego składu Rady,  w głosowaniu
tajnym. Ponadto zgodnie z paragrafem 11 ust. 3 załącznika do uchwały Nr X/47/07 Rady Miasta
Hajnówka z dnia 27 września 2007 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Hajnówka Rada Miasta
określiła  liczbę  2 wiceprzewodniczących.  2. Zgodnie  z  §  29 załącznika nr  2  do Statutu Miasta
Hajnówka (Uchwała Nr X/47/07 Rady Miasta Hajnówka z dnia 27 września 2007 r.  w sprawie
uchwalenia  Statutu  Miasta  Hajnówka)  tajne  głosowanie  przeprowadza  Komisja  Skrutacyjna
wybrana na sesji spośród radnych. Komisja Skrutacyjna wybiera spośród siebie przewodniczącego.
3. W głosowaniu tajnym radni głosują kartami do głosowania opatrzonymi pieczęcią Rady Miasta
zgodnie z procedurą podaną przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej i przyjętą przez Radę.
4. Zgodnie z § 30 ust. 2 załącznika nr 2 do Statutu Miasta Hajnówka (Uchwała Nr X/47/07 Rady
Miasta  Hajnówka z dnia 27 września 2007 r.  w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Hajnówka)
bezwzględna większość głosów ma miejsce wówczas gdy za rozstrzygnięciem przez osoby biorące
udział  w głosowaniu oddana została  liczba głosów co najmniej  o jeden głos  większa od sumy
pozostałych  ważnie  oddanych  głosów  przeciw  i  wstrzymujących  się.  5. Karta  do  głosowania
w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Miasta  Hajnówka drukowana jest  na papierze koloru
białego,  jednakowym  rodzajem  i  wielkością  czcionki  dla  wszystkich  kandydatów.  6. Karta
do głosowania jest zadrukowana jednostronnie i ma format A-4. 7. Karta do głosowania w górnej
części z lewej strony jest opatrzona oznaczeniem „Wybory Wiceprzewodniczącego Rady Miasta
Hajnówka” a pośrodku górnej części karty jest umieszczony napis „KARTA DO GŁOSOWANIA
w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Hajnówka w dniu 20 listopada 2018 r.” a poniżej
–  „Kandydaci  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Hajnówka”.  8. Nazwiska  i  imiona
kandydatów umieszczone są na karcie do głosowania w kolejności alfabetycznej. Przed nazwiskiem
i imionami każdego kandydata umieszczona jest w kolejności liczba porządkowa a poniżej kratka
przeznaczona  na  oddanie  głosu:  jestem  za,  jestem  przeciw,  wstrzymuję  się.  9. Na  karcie
do głosowania w jej dolnej części umieszczona jest informacja o sposobie głosowania i warunkach
ważności głosu oraz po prawej stronie pieczęć Rady Miasta Hajnówka. 10. Komisja Skrutacyjna
rozdaje każdemu radnemu obecnemu na sesji kartę do głosowania. 12.Podczas głosowania na sali
znajduje  się  miejsce  zapewniające  radnym  tajne  dokonanie  wyboru  kandydata  na karcie
do głosowania. 13. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja ustala wyniki głosowania i sporządza
protokół. Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przez odczytanie na sesji.
14. Głosuje się przez postawienie znaku „X” w odpowiedniej kratce zgodnie z informacją zawartą
na  karcie  do  głosowania,  których  wzory  stanowią  załącznik  do  niniejszych  zasad.  15. Radni
dokonują wyboru dwóch kandydatów, gdyż Statut określa dwóch wiceprzewodniczących. Dziękuję
bardzo.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej. Proszę
Państwa radnych o głosowanie  na  temat  przyjęcia  zasad.  Czy jesteście  Państwo za  przyjęciem
przedstawionych  przez  Panią  Przewodniczącą  zasad?  Dziękuję.  Kto  jest  przeciw?  Kto  się
wstrzymał?  Dziękuję  bardzo.  Rada  Miasta  przyjęła  jednogłośnie  zasady  wyboru  i  kartę
do głosowania  na  Wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  Hajnówka.  (za  –  20,  przeciw  –  0,
wstrzymało – 0, w głosowaniu dział wzięło 20 radnych) 

Zasady  Wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Hajnówka  wraz  ze  wzorek  karty  do
głosowania stanowią Załącznik Nr 6.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady –  Proszę obecnie o zgłaszanie kandydatur. Proszę
bardzo radny Markiewicz.

Piotr Markiewicz – Radny – Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, zgłaszam radnego Janusza
Pucha na jako kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Hajnówka. Pan Janusz Puch był



radnym Rady Miasta Hajnówka przez ostatnie dwie kadencje, w ciągu tych kadencji pełnił funkcję
Przewodniczącego  Komisji  Infrastruktury  i  Samorządności.  Oprócz  tego  Pan  Janusz  Puch  jest
aktywnym  członkiem  Polskiego  Związku  Niewidomych.  W  przeszłości  pełnił  funkcję
Przewodniczącego Prezesa Koła Terenowego Polskiego Związku Niewidomych w Hajnówce, był
też w Zarządzie Wojewódzkiego Związku, był tez w Zarządzie Głównym tegoż Związku. W mojej
ocenie  Pan  Janusz  Puch  jest  godnym  kandydatem  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta.
Dziękuję.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Chciałam zapytać Pana radnego
Janusza Pucha czy wyraża zgodę na kandydowanie?

Janusz Puch – Radny – Wyrażam.

Walentyna  Pietroczuk  –  Przewodniczący Rady –  Dziękuję.  Proszę  bardzo,  proszę  bardzo,  Pan
Radny Sławomir Golonko.

Sławomir Golonko – Radny – Pani Przewodnicząca, wysoka Rado, zgłaszam Barbarę Laszkiewicz
na  stanowisko  Wiceprzewodniczącej.  Pani  Barbara  jest  radną  drugiej  kadencji.  Ponadto  przez
ostatnie 4 lata pracowała w 2 komisjach – w Komisji Spraw Społecznych, jak również w Komisji
Rewizyjnej i jest osobą miłą, uprzejmą no i potrafi po prostu rozmawiać z ludźmi, co dzisiaj jest
najważniejsze w tych naszych ciężkich czasach. Dziękuję bardzo.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Pani Barbaro Laszkiewicz, czy
wyraża Pani zgodę?

Barbara Laszkiewicz – Wyrażam.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Proszę, proszę bardzo, Pan radny
Marcin Bołtryk.

Marcin  Bołtryk  –  Radny –  Szanowna  Rado,  szanowna  Pani  Przewodnicząca,  proszę  pozwolić
przede wszystkim pogratulować serdecznie wyboru. Panie Burmistrzu, szanowni Państwo, przyjęło
się,  że takie powiedzenie,  że zwycięzca bierze wszystko. My jako radni Koalicji  Obywatelskiej
poparliśmy  kandydaturę  Pani  Przewodniczącej,  ale  też  wyznajemy  zasadę,  że  jest  możliwość
pluralizmu  w tej  Radzie  wśród  przewodniczących,  dlatego  my ze  swojej  strony proponujemy,
by, w tej chwili w Radzie są 3 ugrupowania, by, Przewodniczący oczywiście jest z Porozumienia
a 2  pozostałych  Wiceprzewodniczących  by  było  z  pozostałych  2  ugrupowań,  czyli  z  Koalicji
Obywatelskiej  i  z  Prawa  i  Sprawiedliwości.  My ze  swojej  strony zgłaszamy jako  kandydatkę
na Wiceprzewodniczącą Panią Jadwigę Dąbrowską. Pani Jadwiga Dąbrowska w kończącej się już
kadencji  pełniła  funkcję  Wicestarosty  Powiatu  Hajnowskiego.  Jest  też  znanym  i  cenionym
nauczycielem języka  niemieckiego.  Poza  tym znamy Panią  Jadwigę  jako  osobę  otwartą,  która
potrafi rozmawiać, docierać do ludzi, potrafi ich słuchać. Wydaje mi się, że to będzie bardzo dobry
kandydat na stanowisko Wiceprzewodniczącej. 

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Chciałabym zapytać Panią radną
Jadwigę Dobrowską, czy wyraża zgodę na kandydowanie?

Jadwiga Dąbrowska – Radna – Wyrażam.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Proszę bardzo. Proszę, Pan radny
Maciej Borkowski.



Maciej Borkowski – Radny – Panie Burmistrzu. Szanowna Rado. Ja również chciałbym zaapelować
o takie podzielenie się tą władzą, tym tortem, Panie Burmistrzu, że tak powiem, to co powiedział
mój przedmówca Marcin, jest to fajnie przyjęte również w Sejmie, gdzie trwają przepychanki, ale
tam  Przewodniczący,  Marszałek,  przepraszam,  jest  z  Prawa  i  Sprawiedliwości  ale  już  z  kolei
Wiceprzewodniczących widzimy i z Platformy Obywatelskiej, i z Nowoczesnej, i z Kukiz'15. Jest
tak  generalnie  przyjęte,  w  Sejmikach  również,  aby  się,  jeżeli  tutaj  padają  takie  piękne  słowa
wzniosłe, nawet z ust nowej Pani Przewodniczącej o współpracy ze wszystkimi radnymi, to to jest
najlepszy moment na sprawdzenie, czy tego typu deklaracje to nie jest tylko slogan taki rzucany
w eter, że chcemy współpracować ze wszystkimi, tak, ale już widzimy, że Państwo próbujecie się
okupować swoimi radnymi – Przewodniczący, Wiceprzewodniczący, dlatego apeluję o to, żebyście
tego nie robili. Jeżeli mamy ze sobą współpracować, to współpracujmy na jakichś tam równych
zasadach, tak? Nie traktujmy z góry opozycji, że jej się nic nie należy. Ona jest wybrana również
przez naród. I dlatego ja również zgłaszam kandydaturę Pana Mieczysława Gmitra po raz drugi. Nie
będę o zaletach Pana Mieczysława potwierdzał,  tak,  jeszcze raz tego,  co mówiłem poprzednio.
I przychylam się do tego, abyście Państwo jednak przemyśleli to, nie okopywali się w tych swoich
zamkniętych  kręgach,  abyśmy  również  mieli  możliwość  współrządzenia,  tak  jak  to  Pani
Przewodnicząca ładnie powiedziała, współpracowania na równej płaszczyźnie. Dziękuję uprzejmie.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Myślę, że współpraca będzie,
ponieważ  wszyscy  zostaliśmy  wybrani  jaki  radni,  jak  przedstawiciele  mieszkańców  naszych
i niezależnie od tego, kto pełni jakie funkcje, myślę że ta współpraca powinna być. To należy nam
się, to się należy naszym mieszkańcom. Przepraszam bardzo, Panie Mieczysławie, czy wyraża Pan
zgodę na kandydowanie?

Mieczysław Stanisław Gmiter – Radny – Wyrażam zgodę.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Poproszę, chciałabym jeszcze
przeczytać do... Czy są jeszcze kandydatury? Dziękuję bardzo. Zostały zgłoszone 4 kandydatury
radnych  na  funkcję,  na  pełnienie  funkcji  Wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  Hajnówka.  Pan
Janusz Puch,  Pani  Barbara Laszkiewicz,  Pani  Jadwiga Dąbrowska i  Pan Mieczysław Stanisław
Gmiter.  Bardzo  proszę  o,  zamykam  listę  zgłoszonych  kandydatur  i  bardzo  proszę  Komisję
Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. Ogłaszam przerwę.

Przerwa w obradach (02:36:20 – 02:49:35)

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Witam Państwa serdecznie po przerwie i proszę
Komisję  Skrutacyjną  o  przeprowadzenie  głosowania  na  Wiceprzewodniczących  Rady  Miasta
Hajnówka.

Aniela  Kot  –  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  –  Dziękuję  bardzo.  Może  zaczniemy
od rozdania kart do głosowania. Panie Macieju, mogę Pana prosić.

Maciej Borkowski – Radny – Oczywiście.

Aniela  Kot  –  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  –  Dziękuję  bardzo.  Przypominam  punkt
15 naszego rozporządzenia, ustawy był o tym, że skoro mamy 2 Wiceprzewodniczących, możemy
postawić  2,  oddać  2  swoje  głosy  na  kandydatów.  Wybory  mogą  mieć  charakter  tajny,  jest
przygotowany parawan dla Państwa, jest przygotowana urna.

Walentyna  Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Ja przepraszam bardzo,  proszę  o opuszczenie
gości, o wyłączenie kamer. Głosowanie jest tajne.



Głosowanie tajne
Przerwa w obradach (02:51:10 – 03:06:50)

Walentyna  Pietroczuk  –  Przewodniczący  Rady  –  Proszę  o  przedstawienie  wyników  wyboru
na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Hajnówka.

Aniela Kot – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Miasta
Hajnówka z dnia 20 listopada 2018 roku w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta
Hajnówka.  Komisja  Skrutacyjna  w  składzie  Kot  Aniela  –  Przewodnicząca  Komisji,  Lewczuk
Lucyna  –  Członek  Komisji,  Borkowski  Maciej  –  Członek  Komisji  stwierdza:  Na  ogólny stan
osobowy  Rady  Miasta  –  21,  w  sesji  udział  wzięło  20  radnych.  W głosowaniu  wzięło  udział
20 radnych,  głosów  ważnych  oddano  19,  nieważnych  1  głos.  Kandydat  Dąbrowska  Jadwiga
otrzymała 8 głosów za, głosów przeciw i wstrzymujących nie było, Kandydat Gmiter Mieczysław
Stanisław  otrzymał  6  głosów  za,  głosów  przeciw  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Kandydatka
Laszkiewicz  Barbara  otrzymała  11  głosów  za,  głosów  przeciw  i  wstrzymujących  nie  było,
Kandydat  Puch Janusz  otrzymał  11  głosów za,  głosów przeciw i  wstrzymujących  się  nie  było
Wiceprzewodniczącymi  Rady  Miasta  Hajnówka  zostali  Laszkiewicz  Barbara  i   Puch  Janusz.
Na tym protokół  zakończono  i  podpisano.  Komisja  Skrutacyjna  Aniela  Kot,  Lucyna  Lewczuk,
Maciej  Borkowski.  Karty  z  przeprowadzonego  głosowania  stanowią  załącznik  do  niniejszego
protokółu. Dziękuję bardzo.

Protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Miasta Hajnówka z dnia 20 listopada 2018 roku w sprawie
wyboru  Wiceprzewodniczącego Rady Miasta  Hajnówka wraz z  kartami  do głosowania  stanowi
Załącznik Nr 7.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej. Dziękuję
Komisji Skrutacyjnej za bardzo owocną pracę na dzisiejszej sesji. Gratuluję wyboru. Gratuluję Pani
radnej  Barbarze  Laszkiewicz,  gratuluję  Panu  Januszowi  Puch.  I  musimy  przeprowadzić  teraz
głosowanie  na uchwałą,  uchwałą  Nr 1.  Ja  pozwolę  przeczytać uchwałę,  uchwała,  przepraszam,
uchwała nr 2 Rady Miasta Hajnówka z dnia 20 listopada 2018 roku w sprawie stwierdzenia wyboru
Wiceprzewodniczących Rady Miasta Hajnówka. Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994, poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432) oraz
w oparciu o protokół Komisji Skrutacyjnej Rada Miasta uchwala, co następuje: § 1. Stwierdza się
wybór  Pani  Barbary Laszkiewicz  i  Pana Janusza Puch na Wiceprzewodniczących Rady Miasta
Hajnówka.  §  2.  Uchwała  wchodzi  w  życie  z  dniem  podjęcia.  Proszę  teraz  Państwa  radnych
o przegłosowanie... Szybciej tak będzie, tak? Dobrze. To w takim razie będziemy przeprowadzali
głosowanie w ten sposób, że będę wyczytywała każdego z Państwa radnych i każdy z Państwa
określi,  czy  jest  za  przyjęciem tej  uchwały,  czy  przeciw,  czy  wstrzymuje  się  i  wypełni  kartę
do głosowania jawnego nad projektem uchwały. Pan Bołtryk Marcin.

Marcin Bołtryk – Radny – Wstrzymuję się.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pan Borkowski Maciej.

Maciej Borkowski – Radny – Jestem przeciw.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pan Charytoniuk Jerzy.

Jerzy Charytoniuk – Radny – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pan Chomczuk Jan. Pan Czurak Adam.



Adam Czurak – Radny – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pani Dąbrowska Jadwiga.

Jadwiga Dąbrowska – Radna – Jestem przeciw.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pan Gmiter Mieczysław Stanisław.

Mieczysław Stanisław Gmiter – Radny – Jestem przeciw.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pan Golonko Sławomir.

Sławomir Golonko – Radny – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pani Kot Aniela.

Aniela Kot – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pani Kuklik Helena.

Helena Kuklik – Radna – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pani Laszkiewicz Barbara.

Barbara Laszkiewicz – Radna – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pani Lewczuk Lucyna.

Lucyna Lewczuk – Radna – Wstrzymuję się.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pani Łukaszewicz Małgorzata Justyna.

Małgorzata Justyna Łukaszewicz – Radna – Jestem przeciw.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pan Markiewicz Piotr.

Piotr Markiewicz – Radny – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pietroczuk Walentyna. Jestem za. Puch Janusz.

Janusz Puch – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pani Rygorowicz Ewa.

Ewa Rygorowicz – Radna – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pani Tichoniuk Natalia.

Natalia Tichoniuk – Radna – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pan Tomaszuk Grzegorz.



Grzegorz Tomaszuk – Radny – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pan Tumiel Artur.

Artur Tumiel – Radny – Jestem za.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – I Pani Zaborna Małgorzata Celina.

Małgorzata Celina Zaborna – Radna – Jestem przeciw.

Walentyna  Pietroczuk  –  Przewodniczący  Rady  –  Dziękuję  bardzo.  Za  przyjęciem  uchwały
w sprawie  stwierdzenia  wyboru  Przewodniczącego,  Przewodniczących  Rady  Miasta  Hajnówka,
Wiceprzewodniczących,  przepraszam bardzo,  za  głosowali:  Pan Charytoniuk Jerzy,  Pan Czurak
Adam, Pan Golonko Sławomir, Pani Kot Aniela, Pani Kuklik Helena, Pani Laszkiewicz Barbara,
Pan  Markiewicz  Piotr,  Pietroczuk  Walentyna,  Pan  Puch  Janusz,  Pani  Rygorowicz  Ewa,  Pani
Tichoniuk  Natalia,  Pan  Tomaszuk  Grzegorz,  Pan  Tumiel  Artur.  Przeciw  głosowali  następujący
radni: Pan Borkowski Maciej, Pani Dąbrowska Jadwiga, Pan Gmiter Mieczysław Stanisław, Pani
Łukaszewicz Małgorzata Justyna, Pani Zaborna Małgorzata Celina. Wstrzymali się od głosu: Pan
Bołtryk  Marcin  i  Pani  Lewczuk Lucyna.  Za głosowało 13 radnych,  przeciw 5,  wstrzymało  się
od głosów 2 osoby. Dziękuję bardzo za głosowanie. Gratuluję i zapraszam do zajęcia miejsc.

Oklaski 

------------------------------------
WYNIKI GŁOSOWANIA Uchwały Nr I/2/18 Rady Miasta Hajnówka z dnia 20 listopada 2018 r.
w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Hajnówka
Uchwała  została  przyjęta  przy  13  głosach  za,  5  głosach  przeciw,  2  wstrzymujących.
W sesji uczestniczyło 20 radnych, w głosowaniu udział wzięło 20 radnych 
Za  głosowali  radni:  Jerzy Charytoniuk,  Adam Czurak,  Sławomir  Golonko,  Aniela  Kot,  Helena
Kuklik,  Barbara  Laszkiewicz,  Piotr  Markiewicz,  Walentyna  Pietroczuk,  Janusz  Puch,  Ewa
Rygorowicz, Natalia Tichoniuk, Grzegorz Tomaszuk, Artur Tumiel.
Przeciw  głosowali:  Maciej  Borkowski,  Jadwiga  Dąbrowska,  Mieczysław  Stanisław  Gmiter,
Małgorzata Justyna Łukaszewicz, Małgorzata Celina Zaborna
------------------------------------

Karty do głosowania jawnego na I sesji Rady Miasta Hajnówka nad projektem uchwały w sprawie
stwierdzenia  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  Hajnówka  w  ilości  20  szt.  stanowią
Załącznik Nr 8.

Uchwała Nr I/2/18 Rady Miasta Hajnówka z dnia 20 listopada 2018 roku w sprawie stwierdzenia
wyboru Wiceprzewodniczących rady Miasta Hajnówka stanowi Załącznik Nr 9.

Do punktu 7 porządku obrad (03:14:20 –  3:16:47)
Walentyna  Pietroczuk  –  Przewodniczący Rady  –  I  przechodzimy do  następnego  punktu  obrad
dzisiejszej. Od razu może gratulacje, tak. Do następnego punktu, troszeczkę musimy przyspieszyć,
ponieważ w dzisiejszym dniu odbywają się sesje i Rady Gminy, i Rady Powiatu a nasza pierwsza,
sesja Rady Miasta jest pierwsza i troszeczkę być może poprzeszkadzamy innym Radom poprzez
przedłużenie. Następny punkt dzisiejszej sesji to wręczenie zaświadczenia o wyborze Burmistrza
Miasta  Hajnówka.  Proszę  Przewodniczącą  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w Hajnówce  –  Panią
Eugenię Marczuk o wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Burmistrzowi Miasta Hajnówka –
Panu Jerzemu Sirakowi.



Eugenia Marczuk – Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej – Szanowny Panie Burmistrzu.
Wygranie kolejnych wyborów na urząd Burmistrza Miasta jest niewątpliwie ogromną satysfakcją,
zwłaszcza że 67 % wyborców, którzy poszli 21 października do urn, oddali na Pana głos. W imieniu
Miejskiej Komisji Wyborczej, w imieniu własnym gratuluję Panu serdecznie, życzę dużo dobrego
zdrowia i wytrwałości w realizacji postawionych na te 5 następnych lat celów, bo jak powiedział
jeden z polskich publicystów „Historia ocenia rządy i włodarzy według tego, jakie cele realizują.”
Życzę wzniosłych celów i ich realizacji,  takich celów, które by się  zapisały na stałe w historii
naszego miasta. Jeszcze raz gratuluję Panu serdecznie. 

Oklaski

Eugenia Marczuk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej – Gratuluję serdecznie. Bardzo
proszę.

Maria Jańczuk – Wiceprzewodnicząca Miejskiej  Komisji  Wyborczej w Hajnówce – Jeszcze raz
gratuluję.

Jerzy Sirak – Burmistrz-Elekt – Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo.

Eugenia  Marczuk  –  Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  –  Dziękuję,  Pani
Przewodnicząca.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Gratuluję,  Panie Burmistrzu,  czy chciałby Pan
zabrać głos?

Jerzy Sirak – Burmistrz-Elekt – Przed ślubowaniem?

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Aha, przepraszam bardzo.

Do punktu 8 porządku obrad (3:16:47 – 03:25:28)
Walentyna  Pietroczuk  –  Przewodniczący  Rady  –  Następny  punkt  dzisiejszej  sesji  –  złożenie
ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza. Stosownie do postanowień art. 29a o samorządzie
gminnym, objęcie obowiązku przez Burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec Rady Miasta
ślubowania o następującej treści. Bardzo proszę Pana Burmistrza o powstanie, tak, i bardzo proszę
Pana Burmistrza o powtarzanie słowa przysięgi.  Obejmując urząd Burmistrza Miasta Hajnówka
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu...

Jerzy Sirak – Burmistrz-Elekt – Obejmując urząd Burmistrza Miasta Hajnówka uroczyście ślubuję,
że dochowam wierności prawu...

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – A powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla
dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta Hajnówka.

Jerzy  Sirak  –  Burmistrz-Elekt  –  A  powierzony  mi  urząd  będę  sprawował  będę  dla  dobra
publicznego i...

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Pomyślności mieszkańców miasta Hajnówka.

Jerzy Sirak – Burmistrz-Elekt – Pomyślności mieszkańców miasta Hajnówka.



Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Ślubowanie może być złożone z dodatkiem – Tak
mi dopomóż Bóg.

Jerzy Sirak – Burmistrz-Elekt – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Gratuluję i stwierdzam, że Pan
Jerzy Sirak złożył ślubowanie i objął urząd Burmistrza Miasta Hajnówka. I teraz poproszę, jeśli Pan
Burmistrz zechce, o zabranie głosu. Proszę usiąść.

Jerzy Sirak – Burmistrz Miasta – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, tutaj
w tej sali i przed ekranami telewizji naszej hajnowskiej. Nie będę ukrywał, że ten moment jest dla
mnie  momentem  bardzo  wzruszającym,  ponieważ  wszyscy  Państwo  wiecie,  że  ze  sprawami
Hajnówki związany jestem nie od kilku, ale od kilkudziesięciu już lat i to szerokie poparcie, które
mieszkańcy  Hajnówki  udzielili  mi  po  tylu,  po  tylu  latach  jest  szczególnym  powodem
do wewnętrznej  satysfakcji  i  radości,  ale  jest  przede  wszystkim bardzo dużym zobowiązaniem.
Także szanowni Państwo, ja dziękuję bardzo wszystkim, którzy w tych wyborach kandydowali,
gratuluję wszystkim, którzy zdobyli mandaty i uzyskali bardzo duże poparcie społeczne, dziękuję
bardzo wszystkim wyborcom, którzy poszli do tych wyborów, bo wiedzą, że każdy głos się liczy
i wszystkim zależy  nam na  przyszłości  naszego  miasta.  Tutaj  deklaruję  i  w  imieniu  własnym,
i w imieniu Porozumienia Samorządowego Regionu Puszczy Białowieskiej, że zrobimy wszystko,
co realne i możliwe na rzecz realizacji tego programu, programu dobrego dla Hajnówki, programu
dobrego  dla  Regionu  Puszczy  Białowieskiej.  Wszyscy  zdajemy  sobie  z  tego  sprawę,  że  tak
naprawdę  te  zadania,  które  są  przed  nami,  które  wspólnie  musimy realizować,  to  są  zadania,
o których  mówili  i  myśleli  przedstawiciele  wszystkich  komitetów  wyborczych,  którzy  w  tych
wyborach startowali. Bo niezależnie od tego pod jakimi barwami wyborczymi kandydaci startowali,
to wszyscy zdajemy sobie z tego sprawę, z realiów i uwarunkowań, które są przed naszym miastem
i przed naszym regionem. Mam nadzieję, że te kolejne 5 lat to będą kolejne lata udanej naszej
wspólnej pracy na rzecz naszego miasta i wierzę, że za 5 lat wszyscy będziemy mogli powiedzieć,
że  ten  swój  obowiązek  wobec  mieszkańców  Hajnówki,  wobec  naszego  miasta  wypełniliśmy
godnie. Wiem, że jest to trudne, wiem, że jest to mocna deklaracja, ale ja wiem też, że my tutaj
obecni, jak również mieszkańcy Hajnówki, mamy swoje marzenia, mamy swoje duże możliwości
i jestem przekonany, że zrobimy to, co tylko jest możliwe do zrobienia, osiągnięcia w ciągu tych
najbliższych 5 lat. Jeszcze raz bardzo wszystkim dziękuję i gratuluję tutaj koleżankom, kolegom
radnym.  Dziękuję  bardzo.  Ale  też  pragnę podziękować za  pracę  Miejskiej  Komisji  Wyborczej.
Są tutaj też dzisiaj 2 Panie – Pani Przewodnicząca i Pani Marysia Jańczuk – Wieloletni Skarbnik
Miasta Hajnówki. Pozostałym członkom komisji podziękujemy przy najbliższej okazji. Mówię tutaj
o  komisji  miejskiej,  ale  podziękowania  kieruję  do  wszystkich  członków  komisji  –  i  miejskiej
i wszystkich  komisji  obwodowych,  które  ciężko  się  napracowały  nad  ustaleniem  wyników
do głosowania. Bo komisja miejska ustalała tylko wyniki do miasta, natomiast komisje obwodowe
–  te podwójne komisje, miały szczególny obowiązek, ponieważ liczyły wszystkie głosy – i głosy
na  Burmistrza  Miasta  Hajnówki,  i  głosy  na  kandydatów  na  radnych  miasta  Hajnówki,  głosy
kandydatów  do  Rady  Powiatu  Hajnowskiego,  i  również  głosy  kandydatów  do  Sejmiku
Województwa  Podlaskiego.  A więc  tej  pracy było  dużo i  bardzo  bardzo  serdecznie  wszystkim
za to dziękuję.  Wykorzystam  tą  okazję  i  na  pamiątkę  dzisiejszego  spotkania  jeszcze  raz
z podziękowaniami dla obecnych tutaj członków Miejskiej Komisji Wyborczej.

Oklaski

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Tu Pan z sali prosił o minutkę
czasu. Bardzo proszę.

Mieszkaniec  Miasta  –  Proszę  o wyrażenie  zgody...  Wojtek  Amer.  Pani  Przewodnicząca,  proszę



o wyrażenie zgody wręczenia Burmistrzowi prezentu, aby pamiętał o tym, że jest Burmistrzem. 

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Ja zapraszam Pana bardzo do wręczenia prezentu.

Mieszkaniec Miasta – Panie Burmistrzu,  jest Pan pierwszym Burmistrzem na 5-letnią kadencję.
Po 5-letniej  kadencji jest następna 5-letnia kadencja. Wręczam w obecności wszystkich radnych
budzik,  zwykły budzik.  Panie  Burmistrzu,  proszę  pamiętać,  patrząc  na ten  budzik,  że  jest  Pan
Burmistrzem Hajnówki i  będzie Pan rozsławiał  i  pracował  dla  dobra Hajnówki  w całej  Polsce
i Europie, od Uralu do Portugalii. Proszę bardzo. Wszystkiego dobrego.

Oklaski

Jerzy Sirak – Burmistrz Miasta – Dziękuję bardzo. Jest to, że tak powiem, no szczególny prezent,
który jest nie tylko prezentem, ale po prostu wyzwaniem dla mnie. Rozumiem w każdej sekundzie,
w każdej chwili po prostu ma mi o tym przypominać, chociaż staram się pamiętać, ale budzenia
nigdy za dużo, także dziękuję bardzo. Mam nadzieję, że budzik nie jest zbyt dużej wartości i nie
będę zobowiązany wykazywać tego w rejestrze korzyści materialnych, bo takich okazji nigdy nie
miałem wcześniej.  Ale to myślę,  że potem powie mi Pan, ile ten budzik kosztuje, żebym mógł
spokojnie spać. No dziękuję bardzo jeszcze raz.

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo.

Do punktu 9 porządku obrad (03:25:28 – 03:26:07)
Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – W związku z wyczerpaniem porządku obrad I sesji
Rady Miasta Hajnówka w kadencji 2018-2023 ogłaszam, zamykam obrady I sesji. Dziękuję.

Oklaski

Walentyna Pietroczuk – Przewodniczący Rady – Bardzo proszę  wszystkich  Państwa radnych o
pamiątkowe zdjęcie w Sali Ślubów.

Prot.:                                                                                                      Przewodniczący Rady

1. st. spec. Halina Stepaniuk                                                                  Walentyna Pietroczuk

2. ref. Elżbieta Filipowicz


